

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-02-08

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Oskar Wadestig, Sebastian Fällman, Filip Zanton, Tova Radhe

Även närvarande: Q+ amanuenser Israa Aly Abdou och Linda Strid

Mötet öppnas: 12:15

1 Val av justerare

- Hjalmar Dahlberg väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Q+ gästar

- Q+ amanuenserna berättar om Q+ och deras arbete.
- Amanuenserna gör en förfrågan om pengar till den årliga inspodagen. Kassören skall kolla in ärendet snarast och återkomma.
- Det diskuteras om ett märke bör skapas för Q+ och huruvida Lars-Åke kan tänkas sponsra detta.
- Inplanerade datum för Q+ är följande: event 15/2, inspodag 12/5.
- Marknadsföring för Q+ ska ske i större bredd. Informationsansvarig tar hand om marknadsföring på sociala medier och Sekreteraren skall uppdatera den nya hemsidan när möjligt.

3.2 Plan för året

3.2.1 Allmänt

- Torsdagar reserverade för KV evenemang.
- Sportchefen har flera event inplanerade, inget bör krocka med större event. Detta gäller även för skrubbverkets event.
- En sittning riktad mot internationella studenter diskuteras. Internationella studenter ska få förtur på detta event, men alla är välkomna.

3.2.2 Examenssitningen

- Examenssitningen planeras hållas i UTHgård i slutet av maj och bör bokas snart.
- Att hyra in en utskänkare till eventet anses fördelaktigt.

3.2.3 Måndagssitningen

- Ska hållas första dagen på mottagningen.
- Vice ska satsa på att boka smålands nation för eventet.

3.2.4 Finsittning på hösten

- Styrelsen är positivt inställda på en finsittning i höst, kanske runt oktober.
- Fördelaktigt att hålla sittningen på nation.

3.3 Policyer

- Styrelsen diskuterar om vissa policyer bör ändras inför nästa stormöte.
- Ordföranden uppmuntrar styrelsen att läsa existerande policyer och stadgar.

3.4 Orbi

- Ordföranden, Studiesocialt Ansvarig, Sportchefen samt Klubbmästare Andersson kommer närvara på demonstrationsmötet för Orbi.

3.5 Forskås användning av de gemensamma rummen

- Forskå vill använda Salongen under forsfestivalen och ber om godkännande för detta.
- Samtliga närvarande styrelsemedlemmar säger ja till deras förfrågan.

3.6 Dagens fruktrekomendation

- Styrelsen diskuterar vad som anses den bästa frukten.
- Sektionen röstar fram att rekommendera päron.

3.7 Teambuilding

- Teambuildingen kan inkludera policyläsning för att ytterligare uppmana samtliga till att läsa dessa.
- Ordföranden föreslår slutet av februari och skall skicka ut en poll så samtliga kan rösta om bästa datum.
- Styrelsen konstaterar att teambuildingen kommer bli kul.

4 Övriga frågor

- Styrelsen diskuterar om krishanteringsplanen från Studiesocialt Ansvarigs utskott vill användas.
- Studiesocialt Ansvarig föreslår att denne samt Ordföranden bör vara kontaktpersoner under kriser. Den givna planen säger i nuläget annorlunda.
- Styrelsen skall gå igenom planen och ta upp det åter på nästa möte.

Mötet avslutas: 12:59

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)
Justerat av: Hjalmar Dahlberg (justerare).